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Resum Comissió de seguiment del Consell de Barri de la Sagrada Família  

Dia: 9 de juny de 2021 

Hora : 18.30 h 

Format  virtual  

 
 

Assistents:  
 
Mar Trallero,consellera de barri del G. Municipal Barcelona en comú-E. 

Consol Montenegro, Associació Cultural El Poblet i Banc del Temps i vicepresidenta del Consell de Barri de la Sagrada 
Família. 

Joan Itxaso, Associació veïns i veïnes Sagrada Família. 

Paco F. Gonzalez, AFA Escola Gaia. 

Marc Martínez,  conseller del G. Municipal PSC. 

Pedro Juan Sánchez, conseller del G. Municipal C’s. 

Arnau Mallen,  conseller de G. Municipal ERC. 

Pol Serrano, conseller de G. Municipal Junts x Cat. 

Fidel Gonzalez, Tècnic de participació de Democràcia Activa  

Teresa Gómez, Coordinadora territorial i de convivència del districte. 

Olga Bastidas, Tècnica de barri de la Sagrada Família i Secretaria de la CdS. 

S’excusa: Magda Gil Queralt, Eix comercial Sagrada Família. 

 

Ciutadans assistents amb veu però sense vot: 

Alessandro Ferrari. 

Rafael Villacreces.  

 

Ordre del dia de la Comissió de seguiment 

1. Valoració funcionament Consell de Barri.  
2. Planificació: priorització de temes i calendari 
3. Definició de l’ordre del dia del proper Consell de barri.  

 

La sessió comença a les 18.35h . 

 

 
Benvinguda als membres de la comissió de seguiment. 
La consellera de barri dóna la benvinguda a tots els presents i es fa una roda de presentacions. Es llegeix l’ordre del dia 
de la Comissió de seguiment i es dóna la paraula al Fidel González per començar amb el primer punt. 
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1. Valoració funcionament Consell de Barri.  

El Fidel Presenta un petit informe de valoració del funcionament dels consells de barri del districte Eixample. Les 
dades, per fer l’informe,  s’han tret  de les diferents enquestes que es van passar als usuaris entre 2019 i 2021. 
S’adjunta informe. 
El més destacat és que el Consell de Barri de la Sagrada Família, és el consell que menys s’ha recuperat, respecte a 
participació de tots els barris del districte. També es comenta que a l’última enquesta ha contestat poca gent i per 
tant no s’ha pogut fer servir. 
Es fa una ronda de valoració amb els diferents membres de la comissió de seguiment: 
Paco González, comenta que estaria molt bé poder conèixer la diferència qualitativa dels consells de barri dels altres 
barris del districte, per tal de poder fer una comparativa per extreure que funciona. El Fidel comenta que des de 
Participació no es disposa de prou estructurà  per fer una valoració qualitativa dels consells de barri. 
 
La Consol comenta que en ser anul·lat en consell de barri del 12 de març del 2020, el barri no va poder treballar 
propostes pel PAD ni pels pressupostos participatius. Comenta  que caldria fer seguiment dels temes tractats, quins 
s’han solucionat.  
 
El Pedro Sánchez  proposa treballar el tema de la difusió, considera que amb un cartell penjat en una porteria no hi ha 
prou per fer venir als veïns i veïnes als Consells de Barri.  
 
Cometa de fer un grup de treball per tal de donar una volta a la participació dels veïns als Consells de barri. 
El Joan Itxaso comenta que és molt aviat per fer valoracions del Consell de barri, perques fa poc temps des de la nova 
proposta de  canvis metodològics. Cal fer pedagogia als veïns i veïnes sobre que és un consell de barri, considera que 
manca informació. 
De l’últim Consell de barri  (12 de maig) malgrat que ho posava a l’ordre del dia, no es va fer l’últim punt (torn obert 
de paraula) i havien vingut veïns afectats per les vibracions del metro L2.  A aquest problema, cal afegir noves queixes 
de veïns  afectats per l’L5. El torn obert de paraula ha d’estar sempre, en els consells de barri. 
 
Consol explica que és necessari dotar de funcions la figura de la vicepresidència en els consells de barri. 
 
La consellera de barri recull totes les propostes per tal de millorar els futurs consells de barri. Cal deixar temps per 
veure com evoluciona la nova metodologia dels consells de barri proposat per Participació.  
 

2. Planificació: priorització de temes i calendari 
 
S’acorda que  els consells de barri han de tenir la següent estructura: 

1. Benvinguda amb retorn d’informació sobre anterior temes tractats (15 minuts) 
2. Tema de debat (60 a 80 minuts dels quals 10 o 15 minuts ha de ser de conclusions del debat) 
3. Torn obert de paraula:  espai perquè el ciutadà espontani pugui parlar de les seves inquietuds (caldrà fer 

pedagogia i explicar altres espais com l’audiència pública i  la bústia ciutadana (15 minuts). 

 

S’accepta la proposta de temes a debatre per part de l’associació de veïns i veïnes Sagrada Família:  
Tardor 2021: Temple i Revolta escolar. 
Primavera 2022: Habitatge social i Gent Gran. 
Tardor 2022: Impuls Comerç proximitat i Illa Myrurgia. 
Primavera 2023: Joves i a determinar. 
 
L’associació de veïns comenta que abans de les vacances  s’ha d’organitzar una trobada amb els veïns afectats 
per les vibracions del metro de l’L2, amb els nous afectats de la línia L5, amb personal de TMB, infraestructures 
de la Generalitat i districte. És un tema enquistat en el temps i cal donar solució.  
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L’AFA de l’Escola Gaia proposa fer una altra trobada en relació amb  el tema del Tramvia sobretot centrar-la en 
el tema de les afectacions de les obres. El Marc Martínez informa que està previst  fer dues sessions per parlar 
de les afectacions.  
 

3. Definició de l’ordre del dia del proper Consell de barri.  

Data pròxim consell de barri: final  d’octubre, principi de novembre  

Tema a debatre: Revolta escolar.   

S’acorda:  fer explicació al cartell de difusió per tal que tothom entengui el tema a treballar. 

Canviar el nom de Revolta Escolar. La Mar, consellera d’educació i de barri farà un parell de línies per 
explicar de què es vol debatre.  

Ordre del dia:  

1. Benvinguda del regidor (15 minuts). 

 Retorn informació, estat de les  vibracions metro L2 i L5. 

 Informació grup  de treball  del tema Temple (segons acord signat Ajuntament- Temple). 

2. Entorn Escolar (revolta escolar) (60 minuts). 

3. Torn obert de paraules (15 minuts) 

Modalitat: segons avanci la pandèmia.  

Data de la següent Comissió de seguiment per treballar el tema de debat del proper consell de barri de la tardor:       

Dimarts 28 de setembre  a les 18.30 h, serà presencial.         

A través de la plataforma Decidim .Barcelona han entrat dues propostes de temes a plantejar com a punts d’ordre del 
dia de futurs Consells de barri. 

Les propostes van ser: 

1. Superilla, carrer Sardenya per als vianants.  

https://www.decidim.barcelona/assemblies/barrisagradafamilia/f/2893/proposals/29448 

 
2. Semàfor diferenciat gir de València a Padilla 

https://www.decidim.barcelona/assemblies/barrisagradafamilia/f/2893/proposals/29625 
 
La proposta de carrer Sardenya per als vianants serà traslladada al grup impulsor  Superilla Sagrada Família que 
serà constituït a la tardor.  
La segona proposta serà traslladada a la Guàrdia Urbana de districte i serà proposada per treballar al grup 
impulsor Superilla Sagrada Família segons comenta l’associació de veïns i veïnes Sagrada Família.  
 

 

La sessió finalitza a les 20.23 h 

 

 

 

 

Olga Bastidas Martin 

Secretaria comissió de seguiment.  

https://www.decidim.barcelona/assemblies/barrisagradafamilia/f/2893/proposals/29448
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